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 بیزینس مانیتور: دارایی بانک های ایران
 به 267 هزار  میلیارد تومان می رسد

همتی: 50 درصد منابع بانک ها قفل شده است

نفت پس از 7 ماه دوباره در کانال 40 دلاری

 دعوت ایران از بانک روسیه 
برای شرکت در پروژه های انرژی

 از سرگیری صادرات تخم مرغ
 به عراق و افغانستان

تشکیل کمیته »برجام« در بانک مرکزی

معاون وزیر صنعت: افزایش 50  درصدی 
تسهیلات پرداختی به صنایع کشور

کاهش 181 واحدی شاخص بورس 

  وزیر راه: ضرورت بازنگری در قوانین
 صدور گواهینامه

  تغذیه دشت شهریار
 با 2 میلیون مترمکعب سیلاب

 تعداد جنگلبانان ایرانی یک هفتم
 استاندارد جهانی

بدون شرح

گزیده خوانی

   افزایش 0.1 درصــدی قیمت لبنیات| 
 براساس اعلام بانک مرکزی مربوط به نهم مرداد

ماه 94 نرخ لبنیات 0.1درصد، تخم مرغ 3 درصد، 
حبوبات 0.1درصد، ســبزی های تــازه 2 درصد، 
گوشــت قرمز 0.2 درصد و چای 0.2 درصد رشد 

داشته است. 

  صحت عدم انشــعاب آب مسکن مهر| 
عبدالله سرتیپ زاده جانشین نماینده تام الاختیار 
وزیر نیرو در مسکن مهر گفت:  به رغم این که معاون 
اول رئیس جمهوری در اســفندماه پارسال تأکید 
کرد قانون چند  ســال پیش واگذاری زمین برای 
تأمین اعتبار خدمات زیربنایی واحدهای مسکن 
مهر اجرایی شود، هنوز این مصوبه اجرایی نشده 
اســت. او همچنین افزود: واگذار نشــدن برخی 
واحدهای مســکونی مهر به خاطــر عدم نصب 

انشعاب آب صحت دارد.

  جلوگیری از خسارت 130 میلیارد دلاری| 
علی فاضلی در نشست بازار و اصناف در پساتحریم 
گفت: جلوگیری از خسارت 125 تا 130 میلیارد دلاری 
نتیجه رفع تحریم هاست که در این صورت برای 
فــروش و خرید کالا پول یامفت بــه دلال ها داده 
نشده و این عارضه از کشــور دور می شود. با رفع 
تحریم ها از ضرر روزانه 55 تا 60 میلیون دلاری در 

اقتصاد ایران جلوگیری می شود.

  تعلیق فعالان غیرمجاز پیامک های انبوه| 
در دومین جلســه کارگروه ســاماندهی خدمات 
پیامکی ارزش افزوده و پیامک انبوه در شبکه های 
ارتباطی،  مقرر شد با توجه به بند سوم مصوبه جلسه 
بیست و یکم شورایعالی فضای مجازی، مبنی بر الزام 
اخذ مجوز توسط ارایه کنندگان خدمات ارتباطی و 
ارایه کنندگان خدمات محتوایی نسبت به اعطای 
زمانی معادل دو ماه به ایــن افراد اقدام و پس از آن 

فعالیت آنان را معلق کند.

  بهره بــرداری از 15 طــرح صنعتی و 
کشاورزی گلســتان | به دنبال سفر اسحاق 
جهانگیری معاون  اول رئیس جمهور به اســتان 
گلستان از 15 طرح صنعتی و کشاورزی گلستان 
با اعتباری بالغ بر 800 میلیارد ریال  بهره برداری 
 شــد و قطار محلی در مسیر گرگان – اینچه برون 

راه اندازی شد.

عجله جمهوری آذربایجان برای توافق شبانه اقتصادی با تهران 

نخستین قرارداد تجاری ایران با  اروپا  امضا شد
    ایتالیایی ها  نخستین شریک تجاری ایران بعد از توافق وین                                                              انعقاد تفاهمنامه سازمان توسعه تجارت و آژانس خارجی ایتالیا )ایچه( 

شــهروند| تهران دیروز میزبان ایتالیایی ها و 
مهمانانی از کشــور جمهوری آذربایجان بود. این 
در شــرایطی اســت که میهمانان دیگری از سایر 
کشورهای جهان در راهند که گویا هندی ها پیش 
از همه به ایران می رســند. علاوه بر این خبرهای 
رســیده حاکی از آن اســت که ناوگان بزرگترین 
 CME شرکت کشتیرانی کانتینری جهان یعنی
CGM فرانســه و پنجمین خط کشتیرانی برتر 
جهان یعنــی EVERGREEN تایوان به زودی 
در آب های ایران پهلو می گیرند. در این میان اولین 
قرارداد تجاری ایران با اروپایی ها پس از توافق وین 

با ایتالیایی ها بسته شد.
اولیــن میهمانان صبــح دیروز تهــران هیأتی 
اقتصادی از ایتالیا به سرپرســتی وزیر اقتصاد این 
کشــور یعنی فدریکا گوئیدی و بــا همراهی وزیر 
امور خارجه این کشــور بود. پائولو جنتیلونی وزیر 
امور خارجه ایتالیا در این ســفر توافق هسته ای را 
فرصتی برای جبران روابط اقتصادی کشــورش با 
ایران دانست و گفت: ایتالیا یقینا در دوران تحریم ها 
از نظر روابط اقتصادی با ایران، زیان دیده است. اما 
توافقی که در وین حاصل شد به ما فرصت جبران 
تدریجی روابط اقتصادی را می دهد و درحال حاضر 
مهم ایجاد یک مشارکت و نه فقط افزایش مبادلات 
تجاری فی مابین اســت و ایتالیایی ها در این زمینه 
شریک قابل اعتمادی هستند. جنتیلونی همچنین 
تأکید کرد: بازار مصرفی ایران برای شــرکت های 
بحران دیده ایتالیایی یک فرصت طلایی و حیاتی 

برای ادامه فعالیت شان محسوب می شود. 

 امضای  اولین تفاهمنامه همکاری ایران
 با اروپا

اولین تفاهمنامه همکاری جمهوری اسلامی ایران 
با یک کشور اروپایی پس از مذاکرات وین با ایتالیا به 
امضا رســید. به گزارش شاتا، در حاشــیه دیدار وزیر 
صنعت،معدن وتجارت با وزیرتوسعه اقتصادی ایتالیا، 
اولین تفاهمنامه همکاری تجاری بین ایران و ایتالیا 
به امضا رســید. این تفاهمنامه بین ولی اله افخمی 
رئیس ســازمان توســعه تجارت و »روبرتو لونگو« 
 مدیرکل آژانــس خارجی ایتالیا )ایچه( امضا شــد.
در این تفاهمنامه به انتقال اطلاعات تجاری وبازرگانی 

دو کشور ،اعزام هیات های بازرگانی ،آموزش و... اشاره 
شده است. بنابراین گزارش ، هیات سیاسی و اقتصادی 
ایتالیا بــه مــدت دو روز برای بررســی راهکارهای 
گسترش همکاری های دو کشور به ایران سفر کرده اند 
 و با مقامات سیاســی و اقتصادی ایران دیدار کردند. 

شاهین مصطفی یف وزیر اقتصاد و صنایع جمهوری 
آذربایجان دیگر میهمان صبح دیــروز تهران بود که 
نخستین دیدار خود را با محمود واعظی وزیر ارتباطات 
و فناوری اطلاعات انجام داده و سپس راهی ساختمان 
وزارت نفت شد. جمهوری آذربایجان که برای به نتیجه 
رســیدن مذاکرات اقتصادی خود با ایران تصمیمات 

فوری تر گرفته بود خواهان آن شــد که تا پایان شب 
گذشته تفاهمنامه های اقتصادی و تجاری با ایران را 
به امضا برساند. مصطفی یف با اشاره به حجم تجاری 
500 میلیون دلاری ایران و باکو خواهان افزایش این 
سهم شد. هیئت جمهوری آذربایجان خواستار خرید 
مازاد برق ایران و گسترش همکاری ها در زمینه های 
بانکداری، نفت، گاز و پتروشیمی، راه، راه آهن و خطوط 
هوایی و مقوله های علمی و تحقیقاتی شدند. به جز این 
رسانه های هندی از سفر وزیر نفت این کشور تا هفته 
آینده به ایران خبر داده و نوشته اند وزیر نفت هند هفته  
آینده به همراه هیاتی برای بررسی فرصت های موجود 
در بخش نفت و گاز، به ایران ســفر می کند. براساس 
این گزارش، مذاکرات شــامل امتیاز توسعه میدان 
گازی »فرزاد ب«، احیای خط لوله انتقال گاز ایران به 
پاکستان و هند و نوسازی زیرساخـت های بخش نفت 
و گاز ایران اســت. به جز این هندی ها برای پرداخت 
بدهی 6.5 دلاری نفتی خود بــه ایران نیز مذاکراتی 
انجام داده اند و هیأت تجاری بلندپایه این کشور هفته 
گذشته سفری به ایران داشــت. علاوه بر میهمانان 
خارجی تهران حالا ســازمان بنادر ایــران از حضور 
شرکت فرانسوی سی ام ای ســی جی ام، در آب های 
کشور خبر می دهد. بر این اساس بزرگترین شرکت 
کشــتیرانی کانتینری جهان به ازسرگیری خدمات 
خود از ابتدای ماه آگوســت در ایران خبر داد.علاوه بر 
آن نخستین کشتی بزرگ خط مستقیم کانتینری 
EVERGREEN تایــوان کــه پنجمیــن خط 
کشتیرانی برتر جهان است، روز چهاردهم مردادماه 

امسال در بندر شهید رجایی پهلو می گیرد.

شهروند| عصر دوشنبه نهاد ریاست جمهوری 
میزبان برگزاری چهل و نهمین نشســت شورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی بود. شورایی 
که در دوره های پیشین یکی از مشکلاتش جدی 
گرفته نشدن توســط دولتی ها بود و عدم حضور 
مدیران اقتصادی دولــت چالش اصلی آن قلمداد 
می شــد. اما این نشســت درحالی برگزار شد که 
بررسی وضع اقتصاد ایران بعد از توافق هسته ای و لغو 
تحریم ها موضوع روز اقتصاد ایران است. از همین رو 
حضور حداکثری مسئولان دولتی از ارزش گذاری 
به این نشست خبر داد و اهمیت این موضوع روز را 
حکایت می کرد. مسئول دفتر رئیس جمهوری ، وزیر 
اقتصاد و دارایی، رئیس کل بانک مرکزی، وزیر نیرو، 
نفت و چند تن از نمایندگان مجلس و فعالان بخش 

خصوصی همه در این نشست حاضر بودند. 
حــال آن کــه، مدت ها بــود که کرســی های 
نمایندگان دولت در این شــورا خالی مانده بود و 
اغلب موارد تنهــا یک یا حداکثــر دو وزیر در این 
شورا حضور می یافتند. اما رونق نشست گذشته، بر 
اهمیت مسائل مطرح شده تأکید داشت؛ به طوری 
که براساس گزارش های اعلام شده در این جلسه 
چند تن از متخصصان در حوزه های مختلف با ارایه 
گزارش هایی به بررسی مسائل حقوقی و اقتصادی 
درخصوص توافقات به عمل آمده با کشــورهای  
1+5 و جایگاه جذب ســرمایه گذاری خارجی در 
آینده ایران و برنامه های مدنظر در زمینه  بازرگانی 

پرداختند.
مسابقه تولید ارزش افزوده باید راه  بیفتد 

نه تولید رانت
محمد نهاوندیان رئیس دفتر رئیس جمهوری در 
چهل و نهمین نشست شورای گفت وگوی دولت 

و بخش خصوصی یکی از افــرادی بود که نکاتی را 
بازگو کرد. او که پیش از این خود بارها در ســمت 
بخش خصوصی میزبان دولتی ها بود و همیشه از 
عدم حضور بخش دولتی در این نشست ها گلایه 
می کرد، این بار در مقامی متفاوت بود و از ســمت 
دولت در کنار بخش خصوصی بود. او با اشــاره به 
عزم دولت برای مقررات زدایی و اجرای قانون بهبود 
محیط کسب و کار، گفت: رفع تحریم ها به معنای 
رفع موانع است و اگر کسی گمان می کند با برداشته شدن 
تحریم ها مشکلات حل می شود، قطعا خطا کرده 

است.
به گفته او، مرتفع شــدن تحریم ها شــرایط را 
برای صاحبــان انگیزه و برنامه مهیــا می کند تا با 
برنامه ریزی و به سرعت مسیر پیش روی را به منظور 

جبران عقب ماندگی ها در گذشته طی کند.
رئیس دفتر رئیس جمهــوری با تأکید بر این که 
تصویر اقتصاد ایــران در فصل پس از گشــایش، 
اقتصاد رقابتی اســت، گفت: اگر بنا بر تولید برای 
صادرات است باید خود را آماده حضور رقابتی کنیم. 
باید مسابقه تولید ارزش افزوده در کشور راه اندازی 

شود و نه مسابقه تولید رانت.
نهاوندیان با تاکید بر این کــه وظیفه بنگاه ها و 
تشکل هاســت که در مذاکرات با نگاهی دقیق و 
بلندمدت وارد شوند و طوری رفتار کنند تا نفع طرف 
مقابل در رشد پایدار اقتصاد ایران باشد، ادامه داد: 
تمام تلاش و موضع جدی دولت در سیاست گذاری 
این اســت که فضا برای رقابت سازنده فراهم شود. 
وظیفه دولت زمینه ســازی برای ایجاد اشتیاق و 
حضور هیأت های خارجی به کشور بوده و حالا باید 
بخش خصوصی کفایتش را در این مسابقه رقابتی 

نشان دهد.

طیب نیا: آثار رفع تحریم ها را از اواخر 
امسال مشاهده می کنیم

علی طیب نیا وزیر اقتصاد و دارایی و رئیس شورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی نیز به سخنان 
مســئول دفتر رئیس جمهوری صحه گذاشــت و 
خاطرنشان کرد: باید بدانیم که رفع تحریم ها باعث 
از بین رفتن مشکلات کشور نخواهد شد.او با بیان 
این که از اواخر امسال آثار رفع تحریم ها را مشاهده 
می کنیم، یادآور شد: در حوزه تورم تصمیم جدی 
داریم که مقابله با تورم را ادامه دهیم تا به نرخ تورم 
تک رقمی دســت یابیم؛ اگر ما دچار اشــتباهات 
سال های گذشته نشــویم قطعا تورم را تک رقمی 
می کنیم. ما تــا انتهای دولت بنا داریــم تورم را به 

تک رقمی   برسانیم.
این عضــو کابینه دولــت یازدهم در پاســخ به 
پرسش مبنی بر آینده بورس پس از رفع تحریم ها 
خاطرنشــان کرد: این که توافق رفتار هیجانی در 
بازار ســرمایه، طلا و ارز را ایجاد نکرد، نشــانه ای از 
بلوغ اقتصادی بخش خصوصی بوده و طبیعی است 
صرف امضای توافقنامه هنوز اتفاقی نیفتاده است که 

بورس بخواهد نسبت به آن واکنش داشته باشد.
به گفته او، برخی اقتصاددانان نگرانند که دولت با 
رفع تحریم ها و گشایش در درآمدهای ارزی دوباره 
اشتباهات گذشته را تکرار کرده و درآمدهای نفتی را 
در قالب بودجه هزینه کند که بر این اساس باید به 
صراحت اعلام کرد دولت بنا ندارد اشتباهات گذشته 
را تکرار کنــد و به هیچ عنوان قصــد نداریم تولید 

داخلی را سرکوب کنیم.
وزیر اقتصاد و دارایی همچنین درباره همکاری با 
چین در دوره پساتحریم و زمزمه های کنار گذاشتن 
این کشور از فهرست شرکای اســتراتژیک ایران، 

گفت: در دوره پس از تحریم، با کشــورهایی که در 
دوره تحریم به ایران کمــک کردند همکاری خود 
را ادامــه می دهیم و چین هم کماکان در لیســت 

طرف های تجاری ایران است.
نرخ گشایش اعتبار کاهش می یابد

این عضــو کابینه یازدهــم درخصوص کاهش 
نرخ گشایش اعتبارات اسنادی نیز گفت: مشکلی 
که هم اکنون وجود دارد این اســت که بســیاری 
از مبادلات از طریق گشــایش اعتبارات اسنادی 
صورت نمی گیرد و تبادلات تجاری به دلیل تحریم 
با حواله ارزی صورت می پذیرد که بر این اساس، در 
شرایط جدید این امکان به وجود می آید که ال سی 

حداکثر 30 درصد باشد.
سیف: بسیاری از صرافی های غیرمجاز 

تعطیل شده اند
همچنین ولی الله سیف رئیس کل بانک مرکزی 
در حاشــیه شــورای گفت وگوی دولت و بخش 
خصوصی در پاســخ به ســوالی درباره برخورد با 
صرافی های غیرمجاز در جمــع خبرنگاران اظهار 
داشت: با بسیاری از صرافی های غیرمجاز برخورد 
شــده و خیلی ها نیز تعطیل شــده اند، همچنین 
نیروی انتظامی هم قرار است در این زمینه کمک 
کند. سیف در پاسخ به پرسشی درخصوص نامه اش 
به معــاون اول رئیس جمهوری بــرای اختصاص  
5 میلیارد دلار یوزانس برای تأمین مالی بخش تولید 
نیز گفت: هم اکنون پرداخت تسهیلات یوزانس به 
تولید آغاز شــده و در جریان است، سهمیه بندی 
بخش های مختلــف تولید برای اســتفاده از این 
تسهیلات  5میلیارد دلاری همچنان پابرجاست 
و بخش صنعت نیز از اعتبارات یوزانس اســتفاده 

می کند.

گزارش خبری 

تشکیل اتاق بازرگانی ایران و آمریکا جدی شد 

پیش دستی آمریکایی ها برای تجارت 
با ایران

شهروند| زمزمه های تشکیل اتاق بازرگانی ایران 
و آمریکا به حدود 2 ســال پیش برمی گردد. درست 
مهرماه 92 که هیأت اقتصادی ایران برای شــرکت 
در نشست پاییزه بانک جهانی و صندوق بین المللی 
پول راهی آمریکا شــدند، استارت تشکیل این اتاق 
با جلسه ای زده شد که مســئولان ایرانی و ایرانیان 
مقیم آمریکا در سفارت پاکستان برگزار کردند. این 
در شرایطی بود که در ایران هیچ گونه ذهنیتی برای 
آینده مذاکرات هسته ای وجود نداشت و اتاق ایران 
و آمریکا کاملا به حاشــیه رفت. اما در آمریکا، ماجرا 
به گونه ای دیگر رقم خورد و آمریکایی ها تشــکیل 
این اتاق را کاملا جدی تلقی و به سرعت برای ثبت 
آن اقدام کردند. ثبت اتاق بازرگانی ایران و آمریکا در 
همان  سال 92 تنها از زبان تجار ایرانی مقیم آمریکا 
شنیده می شد، اما ولی الله سیف، رئیس بانک مرکزی 
نیز در گفت وگو با تسنیم ثبت این رویداد در آمریکا 
را تأیید کرد. حالا در شرایطی که از توافق هسته ای 
ایران و 1+5 کمتر از یک ماه می گذرد، آمریکایی ها 
چند روزی است که بی سروصدا سایت اتاق بازرگانی 
ایران و آمریکا را راه اندازی کرده اند. این سایت که با 
آدرس www .usircc.  org  در دســترس قــرار 
گرفته است با واکنش های متفاوتی از سوی فعالان 
اتاق بازرگانی ایران مواجه شده است. بیشتر بازرگانان 
ایرانی تشکیل اتاق بازرگانی ایران و آمریکا را عجولانه 
می دانند و می گویند درحالی که تراز تجاری ایران و 
آمریکا تا امروز بسیار پایین است، تشکیل این اتاق 

فعلا ضرورتی ندارد.
با این حال اما، آمریکایی هــا برای خود از مدت ها 
پیش مقدمات تجــارت با ایــران را فراهم کرده اند. 
محســن جلال پور، رئیس اتاق بازرگانــی ایران در 
این باره به ایلنا گفــت: آمریکایی ها اقداماتی را برای 
تشکیل اتاق مشترک بازرگانی با ایران آغاز کرده اند 
و چنانچه این اتاق مشترک شکل بگیرد، ما نیز طبق 
قانون 2 ماه پس از آن اتاق مشــترک ایران و آمریکا 
را تشــکیل خواهیم داد. البته هنوز این اقدام شکل 
نهایی به خود نگرفته بنابراین ما نیز در این خصوص 
اقدامی را شــروع نکردیم.او در ادامــه توضیح داد: 
براساس قوانین داخلی، اگر هر کشوری اتاق مشترک 
تشکیل دهد ما وظیفه داریم که به فاصله 2 ماه اتاق 
مشترک را در کشور شکل دهیم، اما در صورتی که 
ما شروع کننده باشیم باید دستور دولت اخذ شود، اما 
چون ما شروع کننده نیستیم نیازی به مجوز دولت 
وجود ندارد. براســاس قوانین باید اتاق مشترک به 
صورت متقابل تشکیل شــود.رئیس اتاق بازرگانی 
ایران همچنین درخصوص درخواســت رســمی 
آمریکا برای اعزام هیأت اقتصادی به کشــور گفت: 
تا به امروز درخواســتی برای اعزام هیأت آمریکایی 
را در اتاق بازرگانی پذیرش نکرده ایم و درخواســتی 
نیز در این زمینه به ما ارســال نشده است اما ممکن 
اســت آمریکایی ها منتظر سفر رئیس جمهوری به 
کشورشان مانده باشــند تا درخواست های خود را 
تســلیم  ایران کنند. جلال پور در این باره به ســفر 
مهرماه رئیس جمهوری به آمریکا اشاره کرده و گفته 
است پیش بینی اعضای اتاق بازرگانی ایران این است 
که پس از سفر روحانی به آمریکا گفت وگوهایی بین 
اقتصاددانان دو کشور انجام شود و زمینه حضور تجار 

آمریکایی در ایران فراهم شود. 
خانه تجارت ایران و آمریکا تشکیل شد

علیرضا ناطقی، رئیس قرارگاه حماسه اقتصادی 
وزارت کشور از تشکیل خانه تجارت ایران و آمریکا 
برای جذب ســرمایه های ایرانیان در این کشــور و 
سرمایه گذاری های مشترک خبر داد و گفت: خانه 
تجارت ایران در آمریکا از 2 هفته پیش راه اندازی شده 
است. این در شرایطی است که پیش از این خانه های 
تجارت ایران در سایر کشورها ازجمله آلمان، روسیه 
و ترکیه نیز برای تقویت بخش خصوصی راه اندازی 
شــده اســت. او توضیح داد: خانه تجارت تشــکل 
مستقلی است که به اتاق اصناف یا بازرگانی و سایر 
تشــکل ها ارتباطی ندارد و در کشور های مختلف 
دنیا با توجه به ظرفیت های موجود شکل می گیرد. 
این خانه ها درواقع شرکت های تجاری هستند که 
50 درصد اعضــای آن ایرانی هســتند و 50 درصد 

مربوط به کشور مقابل است.

قائم مقام معاونت و مدیر امور سازمان و برنامه ریزی بانک شهر از بهبود فرآیند و کاهش زمان صدور کارت های شهروندی این بانک خبر داد.
به گزارش مرکز ارتباطات و روابط عمومی بانک شــهر، دکتر سید مرتضی صالحی با بیان این مطلب اظهار کرد: با توجه به تغییرات صورت گرفته در حوزه فناوری اطلاعات، 
زمان و روند صدورکارت شهروندی City Pay در سطح شعب بانک شهر به نسبت گذشته بهبود یافته است.وی با اشاره به این که تکریم ارباب رجوع و رضایتمندی مشتریان 
از اهداف اصلی بانک شهر است، افزود: در این راستا زمان صدور کارت های شهروندی به میزان 5 دقیقه کاهش یافته است و با برنامه ریزی صورت گرفته در آینده نزدیک، زمان 
صدور کارت های شهروندی کوتاه تر نیز خواهد شد.صالحی همچنین افزود: در فرآیند جدید و با توجه به تغییرات صورت گرفته در زیرساخت های نرم افزاری و سخت افزاری، 

فرآیند صدور کارت شهروندی به شیوه جدید نسبت به گذشته از امنیت بیشتری نیز برخوردار است.

بهبود فرآیند زمان و صدور کارت های شهروندی بانک شهر ویژه
براساس اعلام رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان خوزستان، بانک مسکن استان خوزستان توانست رتبه نخست تکریم ارباب رجوع در گروه بانک و بیمه استان را 

در سال 93 به دست آورد.
 به گزارش روابط عمومی بانک مســکن، براســاس نظارت های انجام شــده به وســیله بازرســان طرح تکریم و بر اســاس مؤلفه ها و شــاخص های ارزیابی طرح شــامل 
آموزش و فرهنگ سازی طرح تکریم، مستندســازی عملکردها، بهبود و اصلاح روش های ارایه خدمت به مردم، اطلاع رسانی از نحوه عرضه خدمت به مردم، تهیه و عملیاتی 
کردن منشور اخلاقی، پیش بینی فضا و امکانات مناسب به منظور رفاه حال ، نظرسنجی از مراجعان، نظارت و بازرسی ، تشویق و تنبیه و سنجش رضایت مراجعان، بانک مسکن 

استان خوزستان با کسب رتبه نخست گروه بانک و بیمه حدود 80 درصد از مجموع امتیازات مورد نظر را به دست آورد.

رتبه نخست بانک مسکن استان خوزستان در تکریم ارباب رجوع ویژه

»شهروند« از حضور حداکثری دولتی ها در شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی گزارش می دهد

بررسی زوایای حقوقی و اقتصادی توافق در پاستور
 نهاوندیان: رفع تحریم ها تمام مشکلات را حل نمی کند 

 طیب نیا: آثار لغو تحریم اواخر امسال مشاهده می شود، اشتباهات گذشته را تکرار نخواهیم کرد


